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Kdo jsem?  

Jsem David Falta. Člověk, který má rád pohodu, ale i adrenalin. Bydlím v Bačetíně a mezi mé koníč-

ky patří hlavně sport, jako je například florbal a softbal. Hraju piškvorky a šachy. Velmi rád vyrábím 

papírové modely tanků a  zajímám se také o včelařství.  

S t r á n k a  2  

„Láska a 

přátelství 

nikdy 

nezklame, 

zklame vždy 

člověk.“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Mířím na Střední školu průmyslovou v Novém Městě nad Metují, kde budu studovat informační 

technologie – Aplikace počítačů v technice a robotice, protože se chci naučit to, po čem toužím, a 

to jsou počítače. 

A co naše škola? 

Naše škola je super, naučil jsem se tam spoustu nových věcí, na které se nezapomíná. Třeba zážitky 

z výletů, což je například výlet do Štramberku v 7. třídě. Jsem hrozně moc rád za to, co pro nás ce-

lých devět let dělali učitelé. �  

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Učte se a pamatujte... všechno jde, když se chce, a to je pravda!!  

I když to občas bolí! 



Kdo jsem?  

Jsem žákyně 9. třídy ZŠ Trivium Plus Dobřany. Jsem dobrosrdečná holka a někdy jsem i schopna 

vzdát se toho, co si těžce vybojuji. Jsem velká milovnice zvířat. Mám moc ráda svou rodinu. V ně-

kterých věcech jsem nerozhodná a možná i ostýchavá. Moc ráda kreslím animované postavy a ně-

která zvířata. Jsem takový ochránce rodiny a kamarádů co mají problémy. Ráda se jich zastanu, 

jsem možná i čestná. A nesnesu, když si někdo utahuje z křesťanství. 

S t r á n k a  3  

„Jsem zvířecí 

kamarád, kdo 

je nemá 

rád ,není ani 

můj 

kamarád.“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Zatím mířím na učiliště do Opočna na zemědělskou školu. Na obor Aranžér květinář na 3 roky. 

Jsem už přijata a docela se těším. Co budu dělat po téhle škole ještě nevím. Do budoucna moc ne-

hledím, měla bych, ale nejde mi to a vlastně ani nechci. Na tuto zemědělskou školu jdu, protože 

mám ráda přírodu.  

A co naše škola? 

Chtěla bych poděkovat hlavně učitelům, že se mi ze všech sil snažili pomoct s učením. I když jsem to 

někdy dvakrát nepochopila, ale i tak jim děkuji. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Můj vzkaz zní: Nebojte se zeptat, když nebudete vědět, co dělat.  



Kdo jsem?  

Moje jméno je Hedvika, jsem šestnáctiletá deváťačka z Nového Města nad Metují. Baví mě muzika, 

ráda zpívám a hraju na kytaru. Taky mám ráda sport, třeba se někdy projedu na kole. Mám tři sou-

rozence a jednoho ježka bělobřichého, který se jmenuje Hašlerka. 

S t r á n k a  4  

„V životě je 

jen jediné 

štěstí, 

milovat a 

být  

milován.“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Po základní škole  nastoupím na SOU do Nového Města nad Metují, na obor cukrářka. Tento obor 

jsem si vybrala, protože ráda kuchtím. Těším se, až udělám nějaký trojpatrový dort. Už jako malá 

jsem babičkám pomáhala péct.  

A co naše škola? 

Jsem ráda, že jsem mohla chodit zrovna do Trivia v Dobřanech. Je to skvělá škola a hlavně tam jsou 

skvělí lidé. Budu vzpomínat, jak jsme měli hudební výchovu a zpívali jsme na tribuně různé písničky 

s paní učitelkou Henclovou. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Berte život s humorem.  



Kdo jsem?  

Jsem Sebastian Horák, je mi 16 let a studuji na základní škole v Dobřanech v 9. třídě, už od naroze-

ní jsem vozíčkář. Moje záliby jsou třeba hraní šachů, čtení knížek a komiksů, historie nejvíce středo-

věk nebo hraní na počítači. Snažím se být přátelský ale, jsem strašně tvrdohlavý. 

S t r á n k a  5  

„Že 

nedostanete 

vždy, co chcete, 

je někdy 

obrovské 

štěstí.“ 

   Dalajláma 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Dál půjdu na střední školu s maturitou na Academii Mercuri do Náchoda na obor Cestovní ruch až 

to vystuduju, můžu pořádat výlety, pracovat jako průvodce nebo být na celnici. Doufám, že mě to 

bude bavit. 

A co naše škola? 

V dobřanské škole a taky mimo ní se mi velice líbí. Hlavně díky super spolužákům a učitelům. Tento 

rok je velice zajímavý díky tomu, že se budova školy předělává, učíme se na dobřanském motokro-

sovém závodišti což je dobře, protože tam je zábava. Všichni mi ve škole vždy ochotně pomůžou a 

už se těším na to, až to tam jednou zase navštívím. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Vzkaz pro příští generace bych měl takový, že až projedete ve škole novým výtahem, tak nezapo-

meňte, že to je „Můj“ výtah. 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Sára Jechová. Je mi 16 let a bydlím v Dobrušce. Moje koníčky jsou cestování, focení, 

tvorba videí, kreslení a mojí velkou vášní jsou také filmy a seriály. Navštívila jsem již 33 zemí a za 

nedlouho mě čekají další nové země. Fotím velice ráda, takže pokaždé když mám šanci, tak jdu ně-

co fotit.  

S t r á n k a  6  

„Tento svět je 

plný úžasných 

a nádherných 

míst, které 

určitě 

potřebuješ 

navštívit“.  

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Budu studovat na střední škole uměleckoprůmyslové, Ústí nad Orlicí, obor Užitá fotografie a Me-

dia. Chci se živit něčím, co mě bude bavit a taky mi to vydělá dostatek peněz na to, abych mohla 

nějak v budoucnu fungovat. Takže se snažím, aby se mi to splnilo. Můj sen je, abych šla studovat 

na NSA do Virginie na alespoň jeden rok, protože je v tom SPOUSTA výhod pro mou karierů a cel-

kově můj život.  

A co naše škola? 

Ze základky mám spoustu vzpomínek. Ne všechny jsou šťastné, ale taky jsou některé ty nejlepší. 

,,Někdy ty nejhorší vzpomínky můžou být taky vaše nejlepší“ – seriál Přátelé. Je těžké vybrat nej-

hezčí vzpomínku, ale vím, že jich je hodně. Rozhodně mi bude chybět ten kolektiv. Jak spolužáci, tak 

učitelský sbor, který je naprosto úžasný. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

A tato úžasná místa potřebují přesně TEBE, aby se  mohla nazývat svým jménem. Tato místa jsou na-

zývána podle svých jmen jen proto, že někdo v minulosti věděl, že pokud on/ona nebude ten, co řek-

ne ,,ANO“, musím vyrazit na cestu“ . Pak by totiž nikdo nemusel začít. A teď nastal čas, najít další 

překrásná místa na tomto světě, která nikdo nezná. TY JSI na řadě, abys je našel.“  



Kdo jsem?  

Jsem tanečnice duší i tělem, kla-

víristka a varhanice, která na to 

ale přišla moc pozdě. Jsem i zpě-

vačka, která zatím nedostala 

šanci, herečka využívající toto umění v běžném životě, zajisté jsem také jezdkyně, která si svou krasojízdu 

opravdu užívá. Co vás možná překvapí, tak jsem člověk, který citem pro spravedlnost chce pomáhat ostatním. 

Jsem to já, zbožňuju koně, tanec, hudbu, zpěv, zvířata, sport a snad celý svět. 

S t r á n k a  7  

„Láska je 

nejvíc.“ Lucie 

Bílá 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Po přijímačkách mě přijali na Jiráskovo gymnázium v Náchodě. Po gymplu se chci hlásit na Policejní školu Mi-

nisterstva Vnitra v Praze,. V budoucnu bych chtěla pracovat u Kriminální policie , oddělení obecné kriminality a 

chtěla bych být nejméně rok v Londýně, a někde ve Španělsku.  

A co naše škola? 

Těch devět let na této škole byla úžasná a nezapomenutelná část mého života. Na celou školu, učitelský sbor a 

spolužáky budu ráda vzpomínat. Těžko bych v budoucnu mohla narazit na nějakou jinou třídu, která bude na 

všechno s grácií kašlat a mít z toho srandu jako my. Rozhodně nedoporučuji se na přijímačky začít drtit 14 dní 

předem, nebo dokonce vůbec. Nebylo nám úplně jedno, jaké máme výsledky, ale měli jsme svůj kolektiv, naši 

třídu a navzájem jsme si pomáhali. Stačilo zavzpomínat na Benedikta, jak po nás házel boty, když jsme pustili 

písničku Coconut, protože ji úplně nesnášel. Nebo jak jsme si házeli po třídě houbou nacucanou vodou, ovo-

cem, zeleninou a jinými předměty. Jak jsme málem podpálili školu o Přírodo-fyzikálních hrátkách, protože jsme 

dělali pokus s hořícím methanem a chytli parkety. Nedá se zapomenout ani na vtípky s pavouky a Matějem Len-

feldem, na prů*ery, které se podařily docela vyžehlit, jak jsme likvidovali jedny dveře za druhými (dohromady 

byli čtvery). Tyhle a všechny ostatní historky a vzpomínky nám vždycky zvedli náladu, a tak se kvůli přijímačkám 

stresovali spíš učitelé a pan ředitel a my až tak ne. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

„Važte si naší nově přestavěné školy, která je jediná v republice s tak úžasnými učiteli a hlavně s naším 

moudrým panem ředitelem Janem Grulichem, který na nás žáky opravdu myslí, abychom  se naučili na 

Základní škole Trivium plus v Dobřanech co nejvíce.“ 



Kdo jsem?  

Jsem Marie. Mám ráda umění, 

přírodu a zvířata. Naštěstí ne-

mám moc času se nudit, protože jezdím na koni, chodím do skautu, tančím, střílím z luku i ze vzduchovky, ale 

vždy jen do terčů, věnuju se zpěvu a herectví, píšu muzikály a divadelní hry a hraju na kytaru. Ráda čtu knihy, 

učím se bojovému umění a házím nožem. Všechno to dělám jen a jen s láskou. Nejdůležitější věc o mně je 

fakt, že fandím paní Lucii Bílé. Přesněji ji naprosto zbožňuju. Nedávno jsem zjistila, že na ní jsem závislá. Ne, 

vážně. Mám závislost, která se projevuje tím, že musím chodit na její koncerty. Musím té závislosti vymyslet 

jméno. Fakt je to strašné, když objevím nějaký koncert nebo jinou akci, kde bude a já ne, dostanu se do de-

prese a jen těžko se z ní dostávám. Jedním slovem jsem šťastná, nejen že mě paní Bílá pozná, ale nazývá mě i 

svou kamarádkou. 

S t r á n k a  8  

„Láska je 

nemoc, která se 

nedá vyléčit.“  

Božena 

Němcová 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Po základce jdu na Jiráskovo gymnázium v Náchodě. Po gymplu se chci hlásit na vejšku zaměřenou asi na diva-

delní režii. Určitě něco s divadlem, zpěvem nebo tak něco. V budoucnu bych chtěla pracovat v Hudebním diva-

dle Karlín v Praze. Mým snem bylo seznámit se a spřátelit s paní Lucií Bílou. To už se mi splnilo. Teď sním o 

tom, že s ní nazpívám duet. Mým celoživotním cílem je, aby ji svatořečili. Snad se mi to podaří. 

A co naše škola? 

Naši školu mám moc ráda a budu na ni s úsměvem vzpomínat. Celkově je pro mě výjimečná. Nejen, že byla za-

ložena mým tatínkem v mé rodné vesnici, ve Slavoňově, ale stala se už takovou rodinnou tradicí. Chodily tam 

všechny mé sestry, dohromady pět. Nikdy nezapomenu na naši třídu a chtěla bych jim poděkovat. Byli super. 

Takový ret*rdi se už nenarodí. Také děkuji všem učitelům za vytrvalost, toleranci a nekonečnou trpělivost. Bu-

du si pamatovat, co mě naučili. Děkuju… 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

„Berte vše co vás v životě potká s nadhledem. Vždyť nejde o život, ale kdo se nebude snažit něčeho dosáh-

nout, ničeho nedosáhne. Pokud si o vás někdy někdo bude myslet, že jste nějací a vy zatím budete úplně 

jiní, nikdy si nenechte namluvit, že jste takový, jaké vás vnímá on. Dokažte mu, že jste jiní.“ 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Kryštof Kleiner a bydlím v Deštném v Orlických horách. Moje hlavní koníčky jsou air 

soft, hraní na PC, čtení, dívání se na TV, sport, historie, vojenská technika a mnoho dalšího. Sna-

žím se být přátelský, vtipný a optimistický. 

S t r á n k a  9  

„To co 

zapomeneš, 

nepotřebuješ“.  

John Lennon 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Jdu na Střední průmyslovou školu elektrotechniky a informačních technologií, Dobruška, na obor - 

Počítačové řídicí systémy a elektrotechnika. 

A co naše škola? 

Do ZŠ Trivium Plus jsem přestoupil hned na začátku sedmé třídy. Jakmile jsem se seznámil, tak jsem 

podle mě perfektně zapadnul. Našel jsem si nové kamarády. V téhle škole se mi líbilo a byla v ní 

spousta legrace. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Přeji všem vytrvalost a pilnost v učení. Dále bych vám radil přemýšlet o své budoucnosti a jít si za 

svým snem a i když bude pro vás něco těžkého, tak abyste to nevzdali a nepolevovali. 



Kdo jsem?  

Ahoj, jmenuji se Matěj Lenfeld, ale přátelé mi říkají Lenfik. Do základní školy v Dobřanech jsem 
chodil 9 let svého života. Moje koníčky jsou sporty, přátelé a rád chodím ven. 

S t r á n k a  1 0  

„Když 
spadneš k 

zemi, postav se 
a zkus to 
znovu a 
pomáhej 
 ne moc 
silným“. 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Můj život směřuje k cestování, poznání k tomu, abych se učil novým věcem. Můj život ještě pořád-
ně nezačal, ale dokud budu žít, tak chci pomáhat druhým. Jdu na Střední školu letecké a výpočetní 
techniky Odolena Voda, ale chtěl bych po roce přestoupit na vojenskou školu elektrotechniku do 
Moravské Třebové. 

A co naše škola? 

Naše škola je vyhlášená v republice. Je krásně postavena v přírodě v Orlických horách, které jsou 
opravdu nádherné. A náš ředitel je perfektní člověk, který má smysl pro zábavu a humor. Každému 
bych doporučil na téhle škole studovat. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Běžte si za vaším snem, nikoho neposlouchejte, poslouchejte sami sebe.  



Kdo jsem?  

Jsem Michal Moravec, je mi 15 let a bydlím v Dobřanech v Orlických horách. Mezi mé koníčky patří 

požární sport, celkově pohyb a někdy si rád zahraji i počítačové hry. Mám velmi rád zimu, a tak mě 

baví lyžování a bruslení. V létě rád jezdím na kole.  

S t r á n k a  1 1  

„ Změň, co 

změnit můžeš, 

ostatní nech 

být.“   

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Půjdu na Střední průmyslovou školu v Dobrušce, na obor Počítačové řídicí systémy a elektrotechni-

ka. Jdu tam proto, že mě věci týkající se elektroniky baví a zajímají. Doufám, že mě to na střední 

bude bavit alespoň tak, jako na naší základce a naučím se tam zase něco nového. 

A co naše škola? 

Do školy v Dobřanech chodím od první třídy. Prvním stupněm nás provedl pan učitel Kubáček a celé 

čtyři roky na druhém stupni nám „velel“ pan učitel Švejda, kterého jsem si velice oblíbil. Škola 

v Dobřanech je strašně super škola, moc jsem se toho tady naučil a prožil. Bude mi určitě hrozně 

chybět. Měl jsem tady hodně kamarádů a učitelé byli skvělí.  

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Užívejte si tu základku, já jsem ani nemrknul a už vycházím. Za 9 let se toho naučíte strašně moc, 

poznáte spoustu nových lidí a věcí. Ze základní školy budeme vycházet jako nedospělí puberťáci, 

kteří si ale moc dobře uvědomují, co jim naše škola dala. Za všechno moc děkuju. Všem, co jste 

byli součástí! 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Daniel Pacourek, je mi 15 let a bydlím v Novém Městě nad Metují. Mým koníčkem je 

hraní strategických her, zejména šachů a piškvorek. Dříve jsem se hodně zajímal o gramatiku čes-

kého jazyka a o válečnou historii druhého tisíciletí. Dneska se spíš soustředím na to, co bude. 

S t r á n k a  1 2  

„Lepší vrabec 

v hrsti než 

holub na 

střeše.“. 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Na gymnázium Františka Martina Pelcla v Rychnově nad Kněžnou. Po dokončení docházky plánuji 

nastoupit na vysokou školu. Chtěl bych ji studovat v zahraničí, ideálně tak ve Švýcarsku či ve Spoje-

ných státech. Zaměřil bych se na obory typu ekonomie, práva či medicínu. Šlo by mi hlavně o to, 

abych něčím přispěl společnosti, humanitní obory tím pádem nepřichází v úvahu. 

A co naše škola? 

Myslím, že mě to tady na leccos připravilo. Naučil jsem se tady psát, číst a počítat. Nemyslím si, že 

na docházku v této škole někdy zapomenu. Stala se mi tady spousta věcí, někdy dobrých, někdy 

zlých. Myslím, že mě to tady na střední školu připravilo dobře. Samozřejmě vždycky existují věci, 

které lze vytknout. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Poslouchejte maminku, ta ví všechno nejlíp. 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Jakub Prýmus a bydlím v Sudíně. Hodně se věnuji rybolovu, s mými rodiči myslivosti, 

chovám činčilu, králíka a včely. Kromě zpívání ve školním sboru se od mala učím hrát na kytaru 

s dědou Samem. Od Ježíška jsem dostal elektrickou kytaru, která neustále rezonuje barákem. Ješ-

tě, že mě celá rodina podporuje. Jiní by mě asi vystěhovali, obzvláště když přijede kámoš Šimon a 

dle mamčiných slov „do toho oba tlučeme, jako hluchý do vrat“.  

S t r á n k a  1 3  

„Chyby jsou 

důkazem toho, 

že se o něco 

snažím“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Vybral jsem si Zemědělskou školu v Opočně, obor opravář zemědělských strojů. Od mala je mým 

snem řídit traktor a obsluhovat stroje na poli a louce. Třeba jednou, až budou žně, někoho z vás 

svezu v kombajnu, tak jako mě vozili jiní. 

A co naše škola? 

Do naší školy jsem nastoupil po Vánocích v druhé třídě. V Dobrušce na základce jsem nestíhal učivo. 

Tady pro mě učitelé připravili plán ušitý přímo na míru. Ve třídě jsem se brzo dostal do party skvě-

lých kluků a holek, kteří mě bez problémů vzali mezi sebe. Škola v Dobřanech mi dala mnoho kama-

rádů a učitele, kterým jsem vděčný za individuální přístup.  

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Když se chce, tak to jde…  



Kdo jsem?  

Jsem Karel Přibyl, bydlím v Bystrém a je mi 15let. Rád hraju PC hry, pozoruji přírodu, jsem velký 
milovník dobrého jídla a pití, rád relaxuji, rád navštěvuji cizí země a jejich památky. Fascinuje mě 
vesmír. Zajímá mě moderní válečná technika.   
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„Na každém 

konci je krásné 

to, že něco 

nového 

začíná .“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Mířím na Střední školu Podorlické vzdělávací centrum Dobruška -  obor Informační Technologie se 
zaměřením na programování. Očekávám od této školy, že mě připraví na mé budoucí povolání. V 
budoucnu bych chtěl udělat vysokou školu. Můj sen je práce z domu. 

A co naše škola? 

Každá škola má své klady i zápory, a tak ani ta naše není výjimkou. Občas mi připadalo, že by někte-
ří učitelé nemuseli být tak přísní, vybíjet si na nás svoji špatnou náladu nebo nám dávat hromadu 
učení na další hodiny. Někteří učitelé by se měli chovat přátelštěji a vstřícněji a měli by si vzpome-
nout na Jana Ámose Komenského, který bral školu hrou. Když opomenu chování některých učitelů, 
tak jsem moc rád, že jsem mohl navštěvovat tuto školu a že mě připravila na velký krok do života. 
Jsem šťastný, že jsem měl za třídního pana učitele Jiřího Švejdu. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

No comment 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Šimon Švejda. Je mi 15. let. Bydlím v Deštném v Orlických horách.  Přátelé mi říkají 

Čaku. Mezi moje koníčky patří malování, rybaření, jízda na kole a free stylových lyžích. Jsem du-

ší umělec. Jsem kreativní a rád kreslím, maluju, pracuji se dřevem i kovem. Mojí oblíbenou vý-

tvarnou technikou je linoryt.  
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„Největší 

chyba, kterou v 

životě můžete 

udělat, je mít 

pořád strach, 

že nějakou 

uděláte.“  

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Mířím na Střední školu uměleckoprůmyslovou v Ústí nad Orlicí, kde budu studovat obor Textilní 

výtvarnictví – bytový a interiérový design. Doufám, že se mi bude dařit a naučím se tam spoustu 

nových věcí, které mě posunou dál. Co bude dál, zatím nevím.  

A co naše škola? 

Naše škola je sice malá, ale za to úspěšná. Ve škole jsem se naučil spoustu věcí jako třeba, že když 

něco dáš, tak se ti to vrátí. Zažil jsem spoustu úžasných výletů, podíval jsem se se školou do Belgie, 

Anglie, Švýcarska, Holandska, Polska a Skotska. Poznal jsem skvělé kamarády. Děkuji panu řediteli 

Janu Grulichovi a učitelskému sboru za skvělou práci a za to, že nás brali takové, jací jsme.  

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Milí spolužáci, 

nebojte se jít za svým snem a dělejte, co vás baví. 



Kdo jsem?  

Dobrý den,  jmenuji se Josef Švorc. Je mi 15let a bydlím v Dobřanech v Orlických horách. Mezi mé 
oblíbené koníčky patří autokros, který jezdím od 4 let. Dále rád jezdím na kole a na motorce.  
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„Nepřemýšlej 
nad 

dokonalým 
životem.  

Žij ho!!!!“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Ze základní školy v Dobřanech půjdu na Střední průmyslovou školu do Rychnova nad Kněžnou. Tam 
budu studovat obor Strojírenství. Školu jsem si vybral kvůli mému koníčku, protože mne to velmi 
pomůže s nějakými věcmi ohledně autokrosu. 

A co naše škola? 

Škola v Dobřanech byla úžasná a rád na ní budu vzpomínat. Nejvíc mi budou chybět hodní učitelé a 
moji spolužáci. Zažil jsem tam hodně srandy, byla tam zábava a to mně bude nejvíce chybět. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Určitě si važte naší školy v Dobřanech, protože takto dobrá škola už se jen tak nenajde. Buďte za 
ni rádi, i když se vám nějaké věci nelíbí.  



Kdo jsem?  

Jmenuji se Matěj Tláskal, ale mnozí mi přezdívají Tlásky. Bydlím v Bystrém. Je mi čtrnáct let a jsem 

nejmladší ze třídy, ale zároveň jsem i nejvyšší.  Moje koníčky jsou hraní na kytaru a na piano. Účin-

kuji také v ochotnickém divadle Viktor. Velmi rád si čtu, hlavně knížky v Angličtině. Kdyby bylo po 

mém, tak bych asi celý život prospal. 
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„Na konci 

vždy vše dobře 

dopadne. A 

jestli to dobře 

nedopadlo, tak 

to potom ještě 

není konec.“ 

John Lennon 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Jelikož jsem již byl přijat na Gymnázium v Dobrušce, tak tam nejspíš i půjdu. Tam se rozhodnu, jak to 

se mnou bude v budoucnu, poněvadž ještě pořádně nevím, co chci v životě dělat. Nejraději bych ale 

pracoval se zvířaty, ale na tom nezáleží, hlavně aby mě práce bavila. Mé vysněné povolání je být ve-

terinářem. 

A co naše škola? 

Do dobřanské školy chodím už od první třídy a za tu dobu jsem prožil mnoho zážitků, které si 

nadosmrti budu pamatovat. Našel jsem si tu mnoho kamarádů a myslím, že se mi po škole bude 

stýskat. Ale už jsem v deváté třídě, takže mé chvíle na této škole se pomalu blíží ke konci. Do zre-

konstruované školy bych rád chodil, ale kvůli tomu nepropadnu. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Sice se vám může zdát učení jako kravina, tak učitelé to dělají pro vás a je jen na vás jak 

s vědomostmi naložíte. I když se vám to bude zdát jinak, tak to co se ve škole naučíte, v reálném 

životě použijete. Něco možná nevyužijete, ale buďte vděční, že s námi mají učitelé trpělivost, po-

něvadž kdybych měl učit bandu opic, tak bych to nejspíš nevydržel. A pamatujete, i když vše vy-

padá bledě, tak může být i hůř. 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Šimon Ungrád a jsem žákem 9. ročníku. Je mi 14 let a jsem druhý nejmladší ze třídy.  

Bydlím v Dobřanech asi 100 m od školy. Mám rád celkově sport, zajímám se o vesmír, rád jím dob-

ré jídlo a hraju počítačové hry. 
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„Láska a 

přátelství 

nikdy 

nezklame, 

zklame vždy 

člověk.“ 

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Jdu na Střední průmyslovou školu elektrotechniky a informačních technologií v Dobrušce na obor 

Aplikační software a multimédia. 

A co naše škola? 

V této škole jsem prožil hodně, někdy to byla legrace a někdy zase ne, ale i přes to jsem rád, že 

jsem sem chodil. Bylo to dobrých 9 let a jsem šťastný za to, že můj třídní byl pan učitel Jiří Švejda 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Učte se!!! 



Kdo jsem?  

Jmenuji se Vojtěch Vencl, jsem žák 9. třídy ve škole Trivium Plus o.p.s. Dobřany. Moje oblíbené 

předměty jsou tělocvik a fyzika. Mám rád sporty obecně, ale závodně hraji fotbal. 
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„Jestliže se 

člověk hádá s 

blbcem víc, jak 

půl minuty, 

hádají se už 

dva blbci.“  

T r i v i u m  R e v u e  s p e c i á l  

Kam mířím? 

Mířím na Průmyslovou školu v Dobrušce se zaměřením na elektrotechniku, chtěl bych si založit 

vlastní firmu anebo pracovat v nějaké malé soukromé firmě. O vysoké škole zatím neuvažuji. 

A co naše škola? 

Naše škola připraví na budoucí život, a hlavně na střední školu. Jsem s ní velice spokojený. Nejlepší 

byly vždy hodiny s panem učitelem Švejdou. 

Vzkaz pro budoucí generaci. 

Určitě se těšte na výlety, hodně si toho zažijete i v nové škole. 
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Mojí milí, 

 nastává definitivní konec vaší povinné školní do-

cházky a mě nezbývá nic jiného, než vám poděkovat za 

společné roky, během nichž jsme společně prožívali vaše 

školní léta. Všichni, kteří jsme je zažili víme, že to byly 

rok plné učení, srandy, legrácek, rozbitých a zničených 

věcí  a někdy i stresu.  Někdy se vám zdálo, že vám dává-

me moc učení a že toho po vás chceme moc, ale věřte 

mi, že jsme to vždy dělali pouze s tím nejlepším úmyslem.  Vy jste toho důkazem, protože odcházíte 

na vysněné střední školy a jdete vlastní  cestou vstříc nové budoucnosti.  Přeji vám, ať se vám daří 

plnit si své sny a žít život, na který budete vždy hrdí.  Věřím, že to všichni dokážete! 

Váš Jirka 


